
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,, Lehet-e nemzeti a nép egészsége? „ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Dr. Székely Tamás miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A polgári kormány által 2001-ben elindított Egészséges Nemzetért Népegészségügyi Program

- melyet a rákövetkez ő években többféle elnevezéssel is illettek – pénzforrásai elégtelenek, a

program mára lassan ellehetetlenül . A szakmai háttér gyenge, a szervezetrendszere szétesett ,

nincs interszektoriális kormányzati szintű támogatása, nem érvényesül politikai akarat a

megvalósítására . A program mára csak a retorika szintjén létezik . A népegészségügyi

programról és az ilyen címen felhasznált, forrásokról minden évben be kell számolni az

Országgyűlésnek, azonban az értékelhető hivatalos adatok és a program-források megjelölés e

enyhén szólva hiányosak . Ezt jól tükrözi az Egészségügyi Minisztérium és az Országgy űlés

hivatalos – a honlapokon keresztül is elérhető – táblázata.

Népegészségügyi Program költségvetésének alakulása 2003-2009 között (millió Ft )
(Forrás : Az Egészségügyi l\linisztérium és az Országgyűlés)

Év Egészségügyi Minisztérium Többi tárca összesen

2003 1834,818 n.a .

2004 1097,000 6 062,99

2005 1048,700 11578,0 0

2006 929,509 3 500,00

2007 582,800 n.a .

2008 800,000 n.a .

2009 800,000* n.a .

* Kormányszóviv ői tájékoztatón elhangzott ada t



Tisztelt Miniszter Úr !

• Lát-e esélyt arra, hogy a jelenlegi kormány ügyének tekinti a magyar lakosság

Európában párját ritkítóan rossz megbetegedési-halálozási- és egyéb népegészségügy i

trendjeinek jó irányba történ ő megváltoztatását?

• Hajlandó-e ennek a felel ősségnek összkormányzati szintű, interszektoriális kezelésére?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Mikola István
Fidesz - agyar Polgári Szövetsé g
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